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Obec Prostřední Bečva         

Zápis z 11. veřejného zasedání Zastupitelstva obce
Prostřední Bečva konaného dne 27. 6. 2024

Číslo zasedání: 11/2024
Datum zasedání: 27. 6. 2024, 16:00 hod
Místo zasedání: budova obecního úřadu Prostřední Bečva č. p. 272
Přítomní zastupitelé: 10, Ing. Radim Gálik, Mgr. Alena Srovnalová, Vlastimil Barabáš, Zbyněk
Fiurášek, František Křenek, David Kubáň, Bc. Eva Pařenicová, Martin Stodůlka, Jana Vránová, Ing.
Radek Žitník (pozdní příchod - 16:25) - zastupitelstvo je usnášení schopné

Ze zasedání se omlouvá: Ing. Jan Mikulenka

11. zasedání zastupitelstva obce Prostřední Bečva bylo zahájeno v 16:00 hodin starostou obce Ing.
Radimem Gálikem (dále starosta).

Starosta konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno v souladu se zákonem. Pozvánky byly
zastupitelům doručeny nejméně týden před zasedáním. Současně byla pozvánka zveřejněna na
úřední desce obecního úřadu Prostřední Bečva v souladu se zákonem na dobu nejméně 7 dní, a to od
20.06.2024 do 28.06.2024 a zveřejněna na elektronické desce.

Starosta z prezenční listiny (příloha 1) přítomných členů zastupitelstva konstatoval, že přítomno je
11 členů zastupitelstva (z celkového počtu 11 všech členů zastupitelstva), takže zastupitelstvo je
usnášení schopné.

Navržený program
1. Určení návrhové komise, ověřovatelů a zapisovatelky
2. Schválení programu
3. Kontrola plnění usnesení z předešlých zasedání zastupitelstva
4. Plnění rozpočtu obce za leden až květen 2024
5. Závěrečný účet obce
6. Účetní závěrka Základní školy a Mateřské školy Prostřední Bečva
7. Účetní závěrka Kanalizace Bečva, s.r.o.
8. Aktivity fondu Pustevny
9. Informace o realizovaných a připravovaných projektech
10. OZV o stanovení místního koeficientu pro jednotlivé skupiny nemovitých věcí
11. Majetkoprávní smlouvy
12. Různé

12.4. Narovnání hranic obce v místní části Kněhyně
13. Rozpočtové opatření č. 1
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1. Určení návrhové komise, ověřovatelů a zapisovatelky

Návrh usnesení
Zastupitelstvo obce určuje ověřovatele zápisu: Vránová Jana a Fiurášek Zbyněk, členy návrhové
komise: Barabáš Vlastimil a Pařenicová Eva a jako zapisovatelku paní Ivanu Růčkovou.

PRO: 9           PROTI: 0          ZDRŽELI SE: 0         

USNESENÍ Usnesení č. 1 BYLO SCHVÁLENO

2. Schválení programu
Starosta informoval, že návrh zasedání byl zveřejněn na úřední desce a zastupitelé jej také obdrželi v
pozvánce.

Návrh usnesení
Zastupitelstvo obce schvaluje program zasedání.

PRO: 9           PROTI: 0          ZDRŽELI SE: 0         

USNESENÍ Usnesení č. 2 BYLO SCHVÁLENO

3. Kontrola plnění usnesení z předešlých zasedání zastupitelstva

Zastupitelstvo uložilo starostovi zahájit práce na získání stanoviska HZS a na veřejné zakázce.

odvodnění Fiuráškovice

Návrh usnesení
Zastupitelstvo obce bere na vědomí kontrolu plnění usnesení z předešlých zasedání zastupitelstva.

PRO: 9           PROTI: 0          ZDRŽELI SE: 0         

USNESENÍ Usnesení č. 3 BYLO SCHVÁLENO

4. Plnění rozpočtu obce za leden až květen 2024
František Křenek: Není ten příjem z parkoviště na Pustevnách nějak málo?
Julie Legierská: Většinou je nejvíc přes prázdniny.
Radim Gálik: To se zdá, ale přes ty prázdniny to skočí opravdu razantně. 
František Křenek: To jsou údaje do května?
Julie Legierská: Ano, do května.
Radim Gálik: Když jsem se na to naposledy díval, byli jsme lehce v plusu oproti minulému roku.

Martin Stodůlka: U těch sportovních zařízení v majetku obce se počítá ještě s čím?
Radim Gálik: Tam je projektová dokumentace na sportovní halu.

Příloha č. 2

Návrh usnesení
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Zastupitelstvo obce bere na vědomí plnění rozpočtu obce za leden až květen roku 2024.

PRO: 9           PROTI: 0          ZDRŽELI SE: 0         

USNESENÍ Usnesení č. 4 BYLO SCHVÁLENO

5. Závěrečný účet obce
Závěrečný účet obce shrnuje hospodaření obce za uplynulý rok. Jeho součástí je i Zpráva o výsledu
přezkoumání hospodaření (příloha č. 3), které provedl Krajský úřad. Zastupitelstvo ve svém usnesení
vyslovuje souhlas s celoročním hospodařením a schvaluje závěrečný účet a účetní závěrku (příloha č.
4).

Návrh usnesení
Zastupitelstvo obce souhlasí s celoročním hospodařením obce za rok 2023 bez výhrad, dále schvaluje
závěrečný účet a účetní závěrku obce sestavenou ke dni 31. 12. 2023, dle příloh 2-4.

PRO: 9           PROTI: 1          ZDRŽELI SE: 0         

USNESENÍ Usnesení č. 5 BYLO SCHVÁLENO

6. Účetní závěrka Základní školy a Mateřské školy Prostřední Bečva
Účetní závěrka ZŠ.

Návrh usnesení
Zastupitelstvo obce schvaluje účetní závěrku Základní školy a Mateřské školy Prostřední Bečva
sestavenou ke dni 31.12.2023, dle přílohy č. 5.

PRO: 9           PROTI: 1          ZDRŽELI SE: 0         

USNESENÍ Usnesení č. 6 BYLO SCHVÁLENO

7. Účetní závěrka Kanalizace Bečva, s.r.o.
Společnost Kanalizace Bečva, s.r.o., která byla založena při budování kanalizace v roce 2017 - 17 km
kanalizace. Vlastnictví: 49% Obec Prostřední Bečva, 49% Obec Horní Bečva a 2 % DSO Prostřední a
Horní Bečva.
Účetní závěrka Kanalizace Bečva 

František Křenek: Je nějaký posun s tou čistírnou?
Radim Gálik: Není. Co dva měsíce jsme s panem Pilařem. Musíme vyřešit odlehčení kanalizace.
Slíbil,  že je to předjednané s Povodím, od kterého potřebujeme souhlasné stanovisko, abychom
kanalizaci mohli rekolaudovat. Na tomto to visí.

Návrh usnesení
Zastupitelstvo obce schvaluje účetní závěrku společnosti Kanalizace Bečva, s.r.o. sestavenou ke dni
31.12.2023, dle přílohy č. 6.

PRO: 9           PROTI: 0          ZDRŽELI SE: 0         

USNESENÍ Usnesení č. 7 BYLO SCHVÁLENO
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8. Aktivity fondu Pustevny
Fond Pustevny je financován oběma kraji Zlínským i Moravskoslezským, z obou po částkách 500 000
Kč,  Obec Prostřední  Bečva a Trojanovice,  každá po částce 100 000 Kč a dále pak společnosti
působící na Pustevnách: Pustevny s.r.o., Biskupské lesy, Plzeňský prazdroj a společnost Beskydská
panoramata. Nově také město Rožnov a Mikroregion Vsetínsko.

Radim  Gálik:  Zásadní,  co  je  plánováno  na  letošní  rok  je  realizace  kompostovatelného  WC  u
Radegasta,  jako  další  geologický  průzkum,  který  jsme  prováděli  na  Pustevnách  kvůli  projektu
Revitalizace Pusteven,  dále projektová dokumentace na dopravní  značení,  taky řešíme s CHKO
veřejné tábořiště

David Kubáň: Je do toho započítáno i osek stromů kolem Cyrilky? Na Pustevny odtud vůbec nevidíš.
Radim Gálik: manažerka fondu už to má za úkol a řeší to s Biskupskými lesy.

Návrh usnesení
Zastupitelstvo obce schvaluje aktivity fondu Pustevny na období 2024-06/2025 dle přílohy č.7.

PRO: 10           PROTI: 0          ZDRŽELI SE: 0         

USNESENÍ Usnesení č. 8 BYLO SCHVÁLENO

9. Informace o realizovaných a připravovaných projektech
Realizace:

1) Cyklochodník - v pátek končí lhůta pro podání nabídek. S realizací musíme počkat na Žilinský kraj.
Předpokládané zahájení na přelomu roku.

2) Opravy MŠ Kněhyně - příští týden začíná rekonstrukce výdejny.

Eva Pařenicová: Proběhne i výměna nábytku? Je ze 70.let
Zbyněk Fiurášek: Jsem pro, ať se to udělá vše najednou. 
Radim Gálik: Uvidíme, kolik to bude stát, řekneme si v září.

3)  ZŠ  -  také  příští  týden  začínáme  přistavovat  chodbu  s  umyvadlem před  WC v  přízemí  dle
požadavků hygieny. V průběhu prázdnin dojde k výměně vstupního portálu.

4) Rekonstrukce vodovodu Vašut - dokončena.

5) Skladovací hala - pracuje se na PD. Dokončení v průběhu července.

6) Rozšíření VO - u MŠ střed - dokončeno. Nad Cihlářem připravujeme.

7) Výsadba zeleně u autobusových zastávek - Na Nové dokončeno. U zbrojnice na podzim.

8) Rider a vyžínací rameno - pořízeno.

9) Kaplička - stále čekáme na RoPD.

10) Zlepšení akustiky a oprava schodů hasičárna Kněhyně - proběhlo měření. Pracuje se na návrhu
opatření. Schody prozatím ne.
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11) Popelnice na tříděný odpad - máme potvrzenou dotaci ve výši 70%, celkové náklady 2,214 mil,
nyní čekáme na RoPD. Realizace začátek roku 2025.

12) Kamery na sběrná místa - instalace v průběhu prázdnin - Kopečky a Bacov, problém s internetem
Kotouč

13) Nové webové stránky obce - máme první návrh, spuštění do září.

14) Nákup zásahového hasičského vozidla pro jednotku střed - máme zažádánu o výjimku na GŘ
HZS, abychom mohli čerpat dotace prostřednictvím MAS. Podzimní výzva je však již rozebrána a
budeme muset čekat na jaro 2026, kdy je plánována výzva další.

Projektová dokumentace:

1) Sportovní hala - ve středu proběhlo setkání zástupců složek s architekty. Představena hotová
studie. Řešilo se vybavení. Začnou práce na PD pro stavební povolení.

Host: Jak vysoký je strop?
Radim Gálik: Nevím z hlavy, ale je to uděláno tak, aby to byla tělocvična, aby se tam daly hrát
všechny sporty.
Fiurášek Zbyněk: Jak jsme se bavili o těch latích, aby tam někdo nestrčil ruku.
Radim Gálik: Je to dáno tak nahusto, že to nebude žádný problém.
Alena Srovnalová: A před tím jsou ještě lavičky.
Martin Stodůlka: Ty okna nebudou ničím chráněny?
Radim Gálik: Mají pevnostní skla.
Radim Gálik: Taky byl dotaz na případné kulturní akce.
Alena Srovnalová: Sportovci říkali, že si umí představit, že by zde pořádali klidně i ples.
Zbyněk Fiurášek: Tak hlavně pořešit akustiku.
Radim Gálik: Určitě. To chceme pořešit v rámci projektu.

2) Tréninkové hřiště pro hasiče - PD by měla být dokončena v průběhu prázdnin.

3) Chodník Bacov - začínají práce.

4) Revitalizace veřejných prostranství Pustevny - dokumentace předána, probíhá inženýring.

5) Tlaková stanice vodovod Bacov - dokončujeme nákup pozemků.

6) Diagnostika mostů - začneme během prázdnin.

7) Změna územního plánu - dnes proběhlo společné jednání za účasti CHKO. Stanovisko dotčené
orgány dodají do 30 dnů. Připomínky se zapracují, resp. musíme se s nimi vypořádat. Navrhovaných
14,89 zastavitelných ploch (dosud 14,1) ha.

8) Výměna spotřebičů v MŠ - zakoupen konvektomat.

Návrh usnesení
Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva bere na vědomí informace o realizovaných a připravovaných
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projektech.

PRO: 10           PROTI: 0          ZDRŽELI SE: 0         

USNESENÍ Usnesení č. 9 BYLO SCHVÁLENO

9.1. Fotovoltaika na další obecní budovy (Navrhovatel: Ing. Radim Gálik)
Fotovoltaiky - otevřen dotační titul. Realizace možná 3 roky od schválení dotace. Proběhlo jednání s
projektanty. Navrhuji nechat zpracovat PD a žádosti o dotaci u všech obecních budov, kde to dává
ekonomicky smysl (OÚ, Dům služeb, biotop již máme v rozpočtu). Dotace také pokrývají v případě
potřeby rekonstrukci střechy, což bychom využili u OÚ a kempu (eventuelně i ZŠ). Dodělat tedy ještě
MŠ a ZŠ a kemp.

Martin Stodůlka: Myslíš, že je rozumné to na ten kemp dávat? Bavili jsme se, že už ta budova není v
dobrém stavu.
Radim Gálik: Ano, to jsme s projektanty řešili, dalo by se to jen na tu spodní zděnou část + na tu
centrální, kde je schodiště, protože už se opravdu přemýšlí, že ta dřevěná se eventuálně zbourá .

Návrh usnesení
Zastupitelstvo obce schvaluje zahájení prací na instalaci fotovoltaiky na budovy MŠ střed, ZŠ a
kempu.

PRO: 10           PROTI: 0          ZDRŽELI SE: 0         

USNESENÍ Usnesení č. 10 BYLO SCHVÁLENO

9.2. Bytové domy (Navrhovatel: Ing. Radim Gálik)
Aktuálně běží dotace na zhotovení projektové dokumentace pro bytové domy. Výše dotace je 100% z
částky bez DPH. Navrhuji nechat zpracovat PD na výstavbu dvou (tří) bytových domů u plánované
haly. Podmínkou je, že domy musí být postaveny do 10 let.

Radim Gálik: Pojďme se dohodnout, že využijeme tu lokalitu a prostor u sportovní haly, v záloze je
ještě stará škola v Bacově, ale ta je v horším stavu, celá k rekonstrukci. Takže lépe je stavit na zelené
louce.
Zbyněk Fiurášek: Pro kolik bytů by ty baráky měly být?
Radim Gálik: Měly by být dvoupatrové + podkroví, ale měli bychom si nad tím sednout a dát přesné
zadaní- jak velké, kolik. Setkáme se v užším kruhu a doladíme v horizontu 14 dnů.
Martin Stodůlka: Je to složité, můžeme se dostat do fáze, že budou 3 projekty po 10 milionech a musí
se to nějak financovat. Máme rozpracovaných více projektů.
Zbyněk Fiurášek: Byty jsou potřeba.
Radim Gálik: To co máme rozpracované, je v horizontu 3-4 let, takže 5-10 let ten prostor tam je. 
František Křenek: A ten Kotouč a ten Kotár to padlo.
Radim Gálik: Je to pořád na prodej. Ale ty peníze na to teď opravdu nemáme.

Návrh usnesení
Zastupitelstvo obce schvaluje podání žádosti o dotaci na vypracování projektové dokumentace pro
bytové domy u plánované haly.

PRO: 10           PROTI: 0          ZDRŽELI SE: 0         

USNESENÍ Usnesení č. 11 BYLO SCHVÁLENO



7/10

9.3. Odvodnění Fiuráškovice (Navrhovatel: Ing. Radim Gálik)
Z velké části zdokumentována stávající dešťová kanalizace. Museli jsme frézovat zaústěné trubky.
Není v ideálním stavu, ale pro potřeby dešťové kanalizace dostačující. Navrhuji dát do rozpočtového
opatření a letos zrealizovat odvodnění této lokality. Zkapacitníme stávající dešťovou kanalizaci.

Návrh usnesení
Zastupitelstvo obce schvaluje zhotovení odvodnění lokality Fiuráškovice.

PRO: 10           PROTI: 0          ZDRŽELI SE: 0         

USNESENÍ Usnesení č. 12 BYLO SCHVÁLENO

9.4. Dotace na vybavení jednotek SDH (Navrhovatel: Ing. Radim Gálik)
Požádali jsme o dotaci na dovybavení obou hasičských jednotek v obci. Celkové náklady 395 tisíc.
Dotace cca 70% takže 276 tisíc. Součástí zásahové oděvy, dýchací přístroje, zásahová obuv, přilby,
rukavice a sada pro hašení lesních požárů.

Návrh usnesení
Zastupitelstvo  obce  schvaluje  smlouvu  o  poskytnutí  dotace  č.  D/1344/2024/KH  uzavíranou  se
Zlínským krajem dle přílohy č. 8.

PRO: 10           PROTI: 0          ZDRŽELI SE: 0         

USNESENÍ Usnesení č. 13 BYLO SCHVÁLENO

10. OZV o stanovení místního koeficientu pro jednotlivé skupiny nemovitých věcí
(Navrhovatel: Mgr. Alena Srovnalová)
Zvýšení koeficientu pro daň z nemovitosti  za rekreační nemovitosti,  popř.  domy, které slouží k
rekreaci a jejich majitel to tak uvede.

Daň z nemovitosti zvýšil stát od roku 2024 všem, cca o 80%. Částečně tak kompenzoval pokles
příjmů, které obcím plynuly z konsolidačního balíčku.
Obec s větším počtem rekreačních nemovitostí má obecně vyšší náklady.
1) odpad - svoz odpadů cca  300 tis.
2) komunikace + zimní údržba
3) zvýšený hluk - rekreace
cca 340 chat, dotkne se to 30 soukromých majitelů z PB a 7 trvale bydlících, resp. 9.

Alena Srovnalová: Do konce toho toky je platný zvýšený koeficient 1,5 pro rekreační nemovitosti.
Abychom nepřišli  o ty peníze, rozhodli jsme se navrhnout novou vyhlášku. Otázkou je, jaký ten
koeficient přijmeme. Do návrhu jsem dala koeficient 3 , což by znamenalo, že bychom do rozpočtu
získali oproti letošnímu roku 303  tis. navíc.
František Křenek: A těch trvale bydlících na č. ev. by se to netýkalo nebo ano?
Alena Srovnalová: Týká se to všech, kteří mají chatu s číslem evidenčním. Ale mohou si požádat o
změnu územního plánu, aby nemovitost byla převedena na rodinný dům.
Martin Stodůlka: A je to reálné, že jim to projde?
Alena Srovnalová: Těm co mají požádáno teď, tak určitě.
Radim Gálik: Jinak jsou tam samozřejmě nějaká úskalí, výšky stropu atd. Ale dá se to.
Radek Žitník: Jestliže my jim to nyní zvedneme jednou tolik, dostaneme 300 tis.,  aby to nebylo
kontraproduktivní. Ti chataři budou chodit, stěžovat si, nadávat.
Zbyněk Fiurášek: Vždyť se pro ně dělá nadstandard. Reakce bude vždycky.
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Radek Žitník: Jestli nám to za těch 300 tisíc stojí. Co nám to v rozpočtu pomůže? Uděláme si jen
spoustu nepříjemností.
David Kubáň: Za týdenní dovolenou zaplatí mnohokrát více a  tady se můžou rekreovat celý rok. Tak
ať si posoudí sami, zda jim to za to stojí nebo ne. Ta tisícovka navíc není tak moc.
(Příloha č. 9)

Návrh usnesení
Zastupitelstvo obce Prostřední  Bečva schvaluje obecně závaznou vyhlášku o stanovení  místního
koeficientu pro jednotlivé skupiny nemovitých věcí na 3.

PRO: 9           PROTI: 1          ZDRŽELI SE: 0         

USNESENÍ Usnesení č. 14 BYLO SCHVÁLENO

11. Majetkoprávní smlouvy

Návrh usnesení

11.1. Kupní smlouva Bordovská V. (Navrhovatel: Ing. Radim Gálik)
Dohodli jsme se se sestrami Bordovskými na odkupu pozemků, které využijeme pro stavbu tlakové
stanice, která nám umožní zásobovat vodou z obecního vodovodu budovu bývalé školy v Bacově, kde
plánujeme byty.

Návrh usnesení
Zastupitelstvo  obce  schvaluje  smlouvu  o  převodu  nemovité  věci  dle  přílohy  č.  10  z  nutnosti
zkvalitnění tlakových poměrů na vodovodní síti  a zajištění  zásobování vodou pro objekt budovy
bývalé školy v Bacově č. p. 245

PRO: 10           PROTI: 0          ZDRŽELI SE: 0         

USNESENÍ Usnesení č. 16 BYLO SCHVÁLENO

11.2. Kupní smlouva Bordovská J.

Návrh usnesení
Zastupitelstvo  obce  schvaluje  smlouvu  o  převodu  nemovité  věci  dle  přílohy  č.  11  z  nutnosti
zkvalitnění tlakových poměrů na vodovodní síti  a zajištění  zásobování vodou pro objekt budovy
bývalé školy v Bacově č. p. 245.

PRO: 10           PROTI: 0          ZDRŽELI SE: 0         

USNESENÍ Usnesení č. 17 BYLO SCHVÁLENO

11.3. SoBS CETIN - Kněhyně (Navrhovatel: Mgr. Alena Srovnalová)
Zemní vedení CETIN pro vysílač u hasičárny v Kněhyních. Cena dle znaleckého posudku.

(Příloha č. 12)

Návrh usnesení
Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje smlouvu o smlouvě budoucí se společností CETIN na
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zřízení  věcného  břemene  na  pozemku  parc.  č.  1962/2  v  k.  ú.  Prostřední  Bečva  pro  stavbu
„11010-120737, BILA4M_Z_VSKNS_OK".

PRO: 10           PROTI: 0          ZDRŽELI SE: 0         

USNESENÍ Usnesení č. 18 BYLO SCHVÁLENO

12. Různé
12.1. Závěrečný účet Sdružení Mikroregion Rožnovsko (Navrhovatel: Ing. Radim Gálik)
Závěrečný účet Sdružení Mikroregion Rožnovsko byl součástí zaslaných podkladů. Na rozdíl od ZÚ
obce jej neschvalujeme, ale pouze bereme na vědomí.

Návrh usnesení
Zastupitelstvo obce bere na vědomí Závěrečný účet Sdružení Mikroregion Rožnovsko (příloha č. 13)

PRO: 10           PROTI: 0          ZDRŽELI SE: 0         

USNESENÍ Usnesení č. 19 BYLO SCHVÁLENO

12.2. Závěrečný účet DSO Prostřední Bečva a Horní Bečva (Navrhovatel: Ing. Radim Gálik)
Také závěrečný účet DSO PBHB byl v podkladech pro zasedání a je potřeba jej vzít na vědomí.

Návrh usnesení
Zastupitelstvo obce bere na vědomí Závěrečný účet DSO Prostřední Bečva a Horní Bečva, dle přílohy
č. 14.

PRO: 10           PROTI: 0          ZDRŽELI SE: 0         

USNESENÍ Usnesení č. 20 BYLO SCHVÁLENO

12.3. Příspěvek Matici Radhošťské na nátěr kaple na Radhošti (Navrhovatel: Ing. Radim Gálik)
Matice Radhošťská žádá o příspěvek na nátěr kaple na Radhošti.

Návrh usnesení
Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje finanční dar Matici Radhošťské na nátěr kaple ve
výši 20 000 Kč

PRO: 10           PROTI: 0          ZDRŽELI SE: 0         

USNESENÍ Usnesení č. 21 BYLO SCHVÁLENO

12.4. Narovnání hranic obce v místní části Kněhyně
Zbyněk Fiurášek: Chtěl bych se zeptat na vyřešení pozemků, které jsou na půl na Horní na půl na
Prostřední, například v Kněhyních u Chrbjátů, kteří měli problém s postavením garáže. V našem
územním plánu je tam možné stavit, ale v územním plánu Horní Bečvy ne. Kolikrát ta hranice jde
středem baráku a mají ti lidi tam s tím problém. Pokud by Horní Bečva souhlasila s narovnáním
hranic, aby hranici rozdělovala cesta.
Radim Gálik: Tohle není vůbec jednoduchá věc. Řešením by byla koordinace územních plánů s Horní
Bečvou
Radek Žitník: Tohle vzniklo kvůli digitalizace, ty hranice se tím pohnuly. Ta cesta to kdysi dělila.
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Návrh usnesení
Zastupitelstvo obce ukládá starostovi projednání možností narovnání hranic mezi obcí Prostřední a
Horní Bečva v místní části Kněhyně

PRO: 10           PROTI: 0          ZDRŽELI SE: 0         

USNESENÍ Usnesení č. 22 BYLO SCHVÁLENO

13. Rozpočtové opatření č. 1 (Navrhovatel: Ing. Radim Gálik)

Návrh usnesení
Zastupitelstvo obce schvaluje rozpočtové opatření č. 1 pro rok 2024 dle přílohy č. 15.

PRO: 10           PROTI: 0          ZDRŽELI SE: 0         

USNESENÍ Usnesení č. 23 BYLO SCHVÁLENO

Jméno a příjmení Funkce Datum Podpis

Ing. Radim Gálik starosta

Zbyněk Fiurášek ověřovatel

Jana Vránová ověřovatel


